
 

 

Záznam 
 

zo zasadnutia Komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja  
zo dňa 08.12.2022  

 
v Galante dňa 08.12.2022 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
  
 Predseda komisie Mgr. László Biró v úvode privítal všetkých prítomných. Po príhovore 
p. primátora, predseda komisie predstavil novým členov komisie zástupcov organizácií                  
a oddelení MsÚ, s ktorými bude komisia najviac spolupracovať. Následne otvoril zasadnutie    
a predložil návrh programu rokovania (viď nižšie), ktorý členovia komisie jednomyseľne 
schválili. 
 

08.12.2022 o 14,30 hod. 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Pravidlá pre vydávanie povolenia na prideľovanie vyhradených parkovacích miest                     

na území mesta Galanta 

3. Vyúčtovanie plateného parkovania za rok 2022 – informatívna správa 

4. Galandia – vysporiadanie záväzkov voči dodávateľovi AVA Stav s.r.o.– informatívna 
správa 

5. Činnosť GALANDIA spol. s r.o. – ústna informácia  
6. Žiadosť o zmenu nájomcu k nebytovému priestoru na ul. Hlavná č. 946 v Galante 

7. Návrh  úpravy VZN mesta Galanta č. .../2022 o podmienkach určovania a vyberania 
miestneho poplatku za KO a DSO  

8. Návrh úpravy VZN mesta Galanta č. .../2022 o podmienkach určovania a vyberania 
ostatných miestnych daní  

9. Činnosť TSMG – ústna informácia  
10. Návrh rozpočtu OKSaŽP na rok 2023 
11. Činnosť OOCR Matúšova zem – Mátyusföld – ústna informácia 
12. Rôzne  
13. Záver 

 
K bodu č. 2 
Pravidlá pre vydávanie povolenia na prideľovanie vyhradených parkovacích miest                     

na území mesta Galanta 

 
Materiál predložila Eva Vašáková, vedúca poverená vedením ORVaSSÚ.  

Mgr. Biró – požiadal v budúcnosti uvádzať obšírnejšie dôvody v dôvodových správach                   

a zaujímal sa ohľadne vydávania parkovacích miest pre podnikateľov, čo E. Vašáková 

následne vysvetlila. Dodala, že tieto pravidlá neboli dotraz schválené MsZ, riadili sa 

príslušným zákonom.  

Mgr. Biró – po rozprave navrhol hlasovať za tento material. 

 



 

 

Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľným hlasovaním odporučila 
predložiť na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante bez pripomienok. 
 

K bodu č. 3  
Vyúčtovanie plateného parkovania za rok 2022 – informatívna správa 

 

Informatívnu správu predložila Eva Vašáková, vedúca poverená vedením ORVaSSÚ. Príjmy            

z tohto parkovania sú využívané na riešenie parkovacej politiky na území mesta. Tento 

príjem bol použitý na riešenie parkovania pri ZŠ G. Dusíka.  

 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľným hlasovaním zobrala na 
vedomie.  
 
K bodu č. 4 
Galandia – vysporiadanie záväzkov voči dodávateľovi AVA Stav s.r.o.– informatívna správa 
 
Materiál predložila Eva Vašáková, vedúca poverená vedením ORVaSSÚ.  

 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľným hlasovaním zobrala 
na vedomie.  
  
K bodu č. 5 
Činnosť GALANDIA spol. s r.o. – ústna informácia 
 
Ústnu informáciu ohľadne príprav znovuspustenia prevádzky TC Galandia predniesol Zoltán 
Szelle, konateľ spoločnosti.  
Väčšia časť členov komisie je naklonená znovuotvoreniu prevádzky. Diskusia prebehla aj na 
tému možného predaja alebo prenájmu prevádzky po prehodnotení všetkých podmienok 
dotknutých orgánov a finančného krytia.  
Mgr. Biró – požiadal o vypracovanie porovnania v prípade predaja – prenájmu – sumy 
vrátenia ministerstvu a pod. na nasledujúce zasadnutie komisie a následne dal                                  
o informatívnej správe hlasovať. 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia jednomyseľne zobrala ústnu informatívnu správu na vedomie a odporučila 
konateľovi a vedeniu mesta pripraviť stratégiu sprevádzkovania TC Galandia. 
 

K bodu č. 6 
Žiadosť o zmenu nájomcu k nebytovému priestoru na ul. Hlavná č. 946 v Galante 

 

Materiál predložil Martin Fukas, konateľ spol. Bysprav spol. s r.o..  

Mgr. Biró – ak si platia záväzky a majú záujem o dané priestory, navrhuje schváliť zmenu 

nájomcu. Následne dal hlasovať za predložený materiál. 

 



 

 

Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila predložiť                   
na rokovanie Mestského zastupiteľstva bez pripomienok. 
 
K bodu č. 7 
Návrh  úpravy VZN mesta Galanta č. .../2022 o podmienkach určovania a vyberania 
miestneho poplatku za KO a DSO  
 

Materiál za Ing. Katonovú, vedúcu FaMO, predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKSaŽP. 

Informácie z praxe poskytol k problematike aj Ing. Poľakovský, riaditeľ TSMG.  

Mgr. Amrichová – vysvetlila význam označovania smetných nádob QR kódmi, ktoré v meste 

aktuálne prebieha a informovala členov o osvete v oblasti separovania a projekte Ekosepar 

pre žiakov MŠ, ZŠ a SŠ na území mesta. Problém však mesto eviduje v tom, že sa obyvatelia 

neprihlasujú na trvalý pobyt. Finančné oddelenie ako správca daní a poplatkov však už 

podniklo prvé kroky v tejto veci. 

Mgr. Biró – navrhuje posilniť osvetu. Vysvetlil tiež výhody prpravovanej karty galanťana                 

k tejto téme.   

MUDr. Mýtniková – navrhuje vysvetliť navýšenie spoplatnenia na rôznych fórach, v médiách.  
Mgr. Biró – navrhuje úmerne zvýšiť zľavy pre tých, ktorí ich potrebujú, napr. dôchodcom, aby 
sa ich navýšenie poplatku nedotko. 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila predložiť                    
na rokovanie Mestského zastupiteľstva s pripomienkou:  

- odporúča alikvotne navýšiť zľavy pre rovnaký okruh obyvateľov, ktorí si doteraz 
uplatňovali zľavu z poplatku. 

 
K bodu č. 8 
Činnosť TSMG – ústna informácia 
 
Ústnu informáciu ohľadne činnosti TMSG, zelene, zberu odpadu a pod. predniesol riaditeľ 
TSMG, Ing. Ján Poľakovský v predchádzajúcom bode č. 7. 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia zobrala ústnu informatívnu správu jednomyseľne na vedomie. 
 
K bodu č. 9 
 
Návrh úpravy VZN mesta Galanta č. .../2022 o podmienkach určovania a vyberania 
ostatných miestnych daní  
 
Materiál za Ing. Katonovú, vedúcu FaMO, predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKSaŽP.  

Po rozprave k tomuto bodu požiadal predseda členov komisie hlasovať. 

 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a hlasovaním 2 sa zdržali, 4 proti,                         
ho neodporučila predložiť na rokovanie Mestského zastupiteľstva. 



 

 

K bodu č. 10 
Návrh rozpočtu OKSaŽP na rok 2023 
 
Materiál predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKSaŽP. 

Mgr. Biró – požiadal o zaslanie príslušného uznesenia, na základe ktorého bola nadviazaná 
spolupráca poľským partnerským mestom. Po rozprave dal hlasovať o predloženom návrhu 
rozpočtu. 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila predložiť                    
na rokovanie Mestského zastupiteľstva bez pripomienok. 
 
K bodu č. 11 
Činnosť OOCR Matúšova zem - Mátyusföld – ústna informácia 
 
Ústnu informáciu o založení a činnosti predniesla výkonná riaditeľka OOCR, Mgr. Andrea 
Sláviková. 
Mgr. Amrichová – doplnila informáciu ohľadne zmluvy Min.kultúry a mesta, ktorá hovorí               
o záväzku prevádzky južnej veže kaštieľa 200 dní v roku a zapoijení sa do podujatí v oblasti 
kultúry. Tento záväzok aj s prevádzkou turisticko-informačného centra prevzala OOCR. 
Mgr. Barczi – podporuje túto spoluprácu. 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia zobrala ústnu informatívnu správu jednomyseľne na vedomie. 
 
K bodu č. 12 
Rôzne 
 
K bodu č. 13 
Záver 
 
Po prerokovaní všetkých schválených bodov rokovania komisie pán Mgr. László Biró všetkým 
prítomným poďakoval za účasť a rokovanie ukončil.   

 
  
 

         Mgr. László Biró v.r. 
                                          predseda komisie 
 
Zapisovateľka komisie: Mgr. Sláviková v.r. 


